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Passion For Excellence 
热情，追求卓越
We manage logistics in China, throughout Asia, and across the World.
我们在中国的物流管理，遍及亚洲和整个世界。

www.logisticsplus.net



Logistics Plus Inc. (LP) provides freight transportation, warehousing, global logistics, and supply chain 
management solutions through a worldwide network of talented and caring professionals. Founded 20 years ago and 
based in the USA, Logistics Plus is a fast growing, award-winning transportation and logistics company. With over 40 
offices in 19 countries around the world. We have been recognized as a great supply chain partner, a top freight 
brokerage firm, and a great place to work. With a strong passion for excellence, our 400+ employees put the “Plus” in 
logistics by doing the big things properly, and the countless little things, that together ensure complete customer 
satisfaction and success.

美国罗杰普斯有限公司（LP) 有一群富有才华和经验丰富的专业人士组成的全球网络提供货物运，仓储，全球物流和
供应链管理解决方案。美国罗杰普斯有限公司成立20年来，总部设在美国，是一家快速成长，屡获殊荣的运输和物流
公司。并且在全球19个国家设立了40多个办事处。我们一直被认为是一个极佳的供应链合作伙伴，顶级货运经纪公司
，和一个很棒的工作场所。凭借卓越强烈的激情，我们有超过400名的员工致力把 “Passion For Excellence”的精神体现
在物流工作的大小事中，以确保工作的成功和客户的满意度。

Logistics Plus China has been part of the Logistics Plus® network since 1999, providing a very stable logistics 
team in a fast-changing country. Our freight forwarding team will very capably handle all your import and exports by 
sea and airfreight, and will go the extra mile to make sure you are always up to date as to what’s happening. We are 
experts in pro-actively dealing with issues before they become a problem. No matter how big or heavy your cargo, no 
matter how remote the location, we are sure to find a way.

美国罗杰普斯有限公司上海分公司（上海罗加国际货物运输代理有限公司）自1999年成立以来，在一个快速变化的国
家提供了一个非常稳定的物流团队。我们的货运团队将非常干练的处理海上和空运处理所有进口和出口，并会加倍努
力，以确保您始终掌握最快最新的进度。我们是快速积极主动处理突发性问题的专家，及时控制不使小问题变成大问
题。无论您的货物多么大多么重，无论多么偏远的位置，我们总会帮您找到解决的办法。



Services & Solutions
服务与解决方案

Freight Forwarding 货运代理

Logistics Plus Inc. (LP) has saved its customers millions of dollars in supply chain logistics management costs, 
and by doing so, has helped them to compete more profitably.  In fact, we often save our customers more than 
the cost of our services.  Our services span all transportation modes and come with many value-added options. 

美国罗杰普斯有限公司（LP）迄今已为客户节约了数百万美元的供应链物流管理成本，使他们增加了市场
竞争力。事实上，我们经常为客户节省的开支远远超过我们的服务成本。我们的服务涵盖所有运输方式
，并配备了众多的增值选项。

• Ocean Freight Transportation 远洋货运
• Air Freight Transportation 航空货运
• Ground Freight Transportation 地面货运
• Rail Freight Transportation 铁路货物运输
• Project Cargo 项目货物
• Warehousing and Distribution 仓储和配送
• Customs & Compliance 报关和报检
• Global Logistics Solutions 全球物流解决方案

Project Logistics 项目物流

Your logistics plan will be customized for your unique project. Every shipment is coordinated with tailored plans, 
and even the most demanding projects are executed with care and precision. However challenging the 
geography, however complex the lift, our project cargo experts work closely with engineers and contractors to 
ensure that every project is planned, delivered and completed on-time and to exact specifications.

您的物流计划将会为您定制独特的项目。每个装运协调量身定制的计划，即使是最苛刻的项目都谨慎和
精确执行。无论多么具有挑战性的地理条件，无论多么复杂的起重项目，我们的项目货物专家工程师和
承包商将密切合作，以确保每一个项目计划精准、无误、及时地交付和完。

• Material Management and Purchase Order Control 物料管理和采购订单控制
• Heavy and Over-dimensioned Transports 超重和超尺寸交通服务
• Crane and Skidding Operations 吊车和集材作业
• Ship Charter 租船
• Air Charter 包机
• Ammunition and Explosives 弹药和爆炸物
• Pack and Ship Services 包装与运输服务
• Second-hand containers for sale or hire 二手集装箱出售或出租
• Cargo supervision 货运监管
• Aid supplies 急救用品
• Port and road surveys 港口和公路的调查
• Logistic feasibility studies 物流的可行性研究



Projects & Cargo
项目及货运



Industries & Customers
行业经验与客户

Industry Expertise 行业经验
• Automotive & Transportation 汽车与运输
• Aerospace & Aviation 化工及炼油
• Chemicals & Refining 化工及炼油
• Energy, Oil & Gas 能源，石油与天然气
• Government Contracts 政府合同
• Manufacturing 制造业
• Engineering 工程
• Pharmaceuticals 制药
• Healthcare 卫生保健
• Retail & Distribution 零售与分销
• Solar & Wind Power 太阳能及风力发电

Reputable Customers 客户

• GE Transportation
• GE Lighting (distribution)
• GE Healthcare
• GE Industrial Systems
• GE Supply
• GE Sensing
• GE Thermometrics
• GE Motors
• GE Appliance
• AK Steel
• Alstom
• American Meter
• American Refining
• Ameridrives
• Babcock Power
• Bayer
• Bohler Thyssen
• Canadian Solar
• Caterpillar
• Chapel Steel
• Cummins

• Eaton
• Emergya Wind Technologies
• Ennis Traffic Paint
• ERS
• Federal Mogul
• Graftech
• Hanes Brands
• Hero BX
• Honda
• Lagerwey Systems
• Lord Corporation
• Nortel Networks
• Perkins Engines
• Pitti Laminations
• Precision Hydraulic Cylinders
• Regal Beloit
• Rehrig Pacific
• Sage Metals
• Siemens
• Snap-Tite
• Solar City

• Sterling Technologies
• Suntech
• Tat
• Terex
• Timken
• US Steel
• Vogt Power
• Wärtsilä Oil & Gas Systems AS
• Westinghouse Electric
• Weyerhaeuser



Global Network
全球网点

Asia 亚洲

Bahrain 巴林
China 中国
India – New Delhi 印度
India – Bangalore
India – Chennai 
India – Jalandhar
India – Ludhiana
India – Mumbai
Indonesia 印尼
Kazakhstan 哈萨克斯坦
Saudi Arabia 沙特阿拉伯
Turkey – Ankara 土耳其
Turkey – Izmir 
Turkey – Istanbul 
Turkey – Mersin
United Arab Emirates 阿联酋

Africa 非洲

Egypt – Alexandria 埃及
Egypt – Cairo
Libya 利比亚
Zambia 赞比亚

Europe 欧洲

Belgium 比利时
France 法国
Germany 德国
Poland 波兰

South America 南美

Chile 智利
Colombia 哥伦比亚

North America 北美

Canada – Toronto 加拿大
Mexico – Monterrey 墨西哥
Mexico – Mexico City
Mexico – Nuevo Laredo
Mexico – San Luis Potosi
USA – Atlanta 美国
USA – Birmingham
USA – Buffalo
USA – Charleston
USA – Charlotte
USA – Cleveland
USA – Dallas
USA – Erie*
USA – Fort Worth
USA – Fresno
USA – Greenville
USA – Houston
USA – Kansas City
USA – Laredo
USA – Lexington
USA – Los Angeles
USA – Nashville
USA – San Francisco

*Global Headquarters located in Erie, PA USA
全球总部位于美国宾夕法尼亚洲


